
Beslutningsreferat fra bestyrelsesmødet i DN Syddjurs den 8. maj 24. 

 

Tilstede  

Bestyrelsen: Kim, Peter, Peter, Jens Otto, Jette, Johanne, Eigil og Jens. Peter Christensen måtte forlade 
mødet ca. kl .18 

Suppleanter: Kim og Jeppe 

Fra DNs sekretariat: Jenny 

 

Beslutningsreferatet skrevet i kursiv 

 

Kim bød velkommen 

1.Valg af ordstyrer og referent  
Kim ordstyrer – Jens referent 

 
2.Godkendelse af referat fra sidste møde. Dette godkendes med følgende ændring vedrørende punktet 
om nyhedsbrev. En udsendelse af et nyhedsbrev blev diskuteret, herunder at indholdet kunne være 
aktuelle sager eller en refleksion over et emne, der optager et bestyrelsesmedlem. Formanden spurgte 
hvem der evt. ville skrive et nyhedsbrev. Enkelte bestyrelsesmedlemmer blev spurgt direkte med navns 
nævnelse, men ingen tog udfordringen, hvorefter Peter Egestad tilbød at skrive et nyhedsbrev. Der var 
ikke fastlagt et emne af bestyrelsen. (Ændring foreslået af Jens)  
Enstemmigt vedtaget 

 

3.Forslag om, at efter behandling af hver dagsordens punkt udarbejder referenten et beslutningsreferat, 
der godkendes af bestyrelsen inden næste dagsordenspunkt påbegyndes (foreslået af Jens)  
Enstemmigt vedtaget 

 
4. Organisering af bestyrelsen" - Indlæg ved Jenny og efterfølgende diskussion.  
Efter en lang diskussion blev bestyrelsen enig om at inviterer Jenny til at komme til næste 

bestyrelsesmøde. Hvor der vil blive forsøgt at nedsætte arbejdsgrupper. Hver bestyrelsesmedlem skal 

medbringe to sager de brænder for. 

 
5. Forslag om, at bestyrelsen, i stedet for at bruge unødig tid på dette, opgiver at beskrive de enkelte 
medlemmers arbejdsopgaver til publicering på hjemmesiden i denne valgperiode. (Jens)  
6. Forslag vedr. strategiformulering: Jf. Ovenfor, opgiver bestyrelsen at formulere en strategi for 
bestyrelsens arbejde til publicering på hjemmesiden i denne valgperiode (Jens)  

7. Forslag om fremtidig håndtering af nyhedsbreve: Bestyrelsen, formanden eller et bestyrelsesmedlem, 
der har fået opgaven af bestyrelsen eller Formanden, kan udsende nyhedsbrev (Jens).  

8. Forslag vedr. Opdatering af hjemmesiden: Hjemmesiden opdateres af den, der af bestyrelsen eller 
formanden har fået opgaven (Jens)  
 Forslagene 5 til 8 blev tilbagekaldt af Jens efter beslutningen i punkt 4  
 

Under mødet fremsatte Kim et forslag 7a. 



7a.Den der har nyhedsbrevet rundsender dette til bestyrelsen rundsender dette til bestyrelsen. Hvis et 
bestyrelsesmedlem har rettelser inden for 5 dage efter tilsendelsen. Rettes disse til af skriveren. Det 
rettede sendes så igen til bestyrelsen der har 5 dage til at foreslå rettelser osv. 
Vedtaget uden afstemning 

 

9. Forslag om at nedenstående brev, vedr. Stenudlægning på Naturfondens arealer i Mols Bjerge, sendes 
til fredningsnævnet, med kopi til Syddjurs Kommune, Miljøstyrelsen, Lokalpolitikerne i Syddjurs, DNs 
sekretariat og Miljøordførerne i partierne repræsenteret i Folketinget  
4 mod 3 stemmer vedtager forslaget dog med den modifikation at det ikke sendes til Landspolitikerne  

 
10. Forslag om, at bestyrelsen af Jens orienteres om sagen Jens’ “habilitet” vedr. sin private sag med 
Fredningsnævnet/Miljø og Fødevareklagenævnet. (Jens)  
Forslaget tilbagetrækkes af Jens 
 

11.Beretning fra det grønne landsmøde (Kim)  
12. Kalø Fredning - orientering fra møde den 26. april (Kim)  

13.Andre aktuelle sager-orientering  

Udsættes til næste møde 
 

14. evt. 
Johanne har planer om en markvandring i et økologisk landbrug og et møde om havmiljø. 
 

 

 

Knebel den 9. maj 2024 
 

Jens Kristoffersen 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 


